
Folketingets Sundhedsudvalg har den 24. september 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 870 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Morten-
sen (S).

Spørgsmål nr. 870:
’’Hvad vil ministeren gøre for at dæmme op for det stigende antal spædbørn, 
der genindlægges på grund af underernæring, jf. Metro Express den 24. sep-
tember 2010?”

Svar:
Jeg kan henholde mig til mine besvarelser af SUU 843, 844, 857 samt 869.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Anna Skat Nielsen
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